

“(3) The Commission may, with the approval of the Governor in Council, make regulations under which the period determined under subsection (2) may be adjusted if the regional rate of unemployment that applies to the claimant varies during that period.”;

(d) by renumbering subsection (3) at page 19 as subsection (4).

And on motion numbered 29 of Mr. Cullen, seconded by Mr. Lessard,—That Bill C-27, An Act to establish the Department of Employment and Immigration, the Canada Employment and Immigration Commission and the Canada Employment and Immigration Advisory Council, to amend the Unemployment Insurance Act, 1971 and to amend certain other statutes in consequence thereof, be amended in Clause 67

(a) by striking out line 25 at page 33 and substituting the following therefor:

“67.(1) Schedule A to the said Act is repealed”;

(b) by striking out line 14 at page 34 and substituting the following therefor:

“over 8.5% to 9.0%	20 weeks
over 9.0% to 9.5%	22 weeks
over 9.5% to 10.0%	24 weeks
over 10.0% to 10.5%	26 weeks
over 10.5% to 11.0%	28 weeks
over 11.0% to 11.5%	30 weeks
over 11.5%	32 weeks”;

(c) by adding immediately after line 14 at page 34 the following new subclause:

“(2) Schedule A to the said Act is further amended by adding thereto the following Table:

TABLE 3

Regional rate of unemployment	Weeks of insurable employment in the qualifying period
6.0% and under	14
Over 6.0% to 7.0%	13
Over 7.0% to 8.0%	12
Over 8.0% to 9.0%	11
Over 9.0%	10”

And on motion numbered 30 of Mr. Symes, seconded by Mr. Nystrom,—That Bill C-27, An Act to establish the Department of Employment and Immigration, the Canada Employment and Immigration Commission and the Canada Employment and Immigration Advisory Council, to amend the Unemployment Insurance Act, 1971 and to amend certain other statutes in consequence thereof, be amended in Clause 67 by striking out lines 31 to 43 at page 33 and substituting the following therefor:

“22 or 23 weeks	1 week
24 or 25 weeks	2 weeks

«(3) La Commission peut, avec l'approbation du gouverneur en conseil, établir des règlements prévoyant le rajustement de la période prévue au paragraphe (2) pour refléter les fluctuations du taux régional de chômage applicable au prestataire pendant cette période.»;

d) en renumérotant le paragraphe (3), page 19, qui devient le paragraphe (4).

Et sur la motion numéro 29 de M. Cullen, appuyé par M. Lessard,—Qu'on modifie le Bill C-27, Loi créant le ministère de l'Emploi et de l'Immigration, la Commission de l'emploi et de l'immigration du Canada, le Conseil consultatif canadien de l'emploi et de l'immigration, et modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage et d'autres lois, à l'article 67,

a) en retranchant la ligne 21, page 33, et en la remplaçant par ce qui suit:

«67.(1) L'annexe A de ladite loi est abrogée et»;

b) en retranchant la ligne 15, page 34, et en la remplaçant par ce qui suit:

«plus de 8.5% à 9.0%	20 semaines
plus de 9.0% à 9.5%	22 semaines
plus de 9.5% à 10.0%	24 semaines
plus de 10.0% à 10.5%	26 semaines
plus de 10.5% à 11.0%	28 semaines
plus de 11.0% à 11.5%	30 semaines
plus de 11.5%	32 semaines»;

c) en ajoutant, immédiatement après la ligne 15, page 34, ce qui suit:

«(2) L'annexe A de ladite loi est en outre modifié par l'adjonction du tableau suivant:

TABLEAU 3

Taux régional de chômage	Semaines d'emploi assurable de la période de référence
6.0% et moins	14
plus de 6.0% à 7.0%	13
plus de 7.0% à 8.0%	12
plus de 8.0% à 9.0%	11
plus de 9.0%	10»

Et sur la motion numéro 30 de M. Symes, appuyé par M. Nystrom,—Qu'on modifie le Bill C-27, Loi créant le ministère de l'Emploi et de l'Immigration, la Commission de l'emploi et de l'immigration du Canada, le Conseil consultatif canadien de l'emploi et de l'immigration, et modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage et d'autres lois, à l'article 67, en retranchant les lignes 28 à 40, page 33, et en les remplaçant par ce qui suit:

«22 ou 23 semaines	1 semaine
24 ou 25 semaines	2 semaines